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Geachte heer, mevrouw, 

Op 30 augustus 2017 ontvingen wij schriftelijke vragen van de fractie van GroenLinks over 
het kappen van bomen langs de N201. 
Hieronder treft u de beantwoording aan. Onze excuses voor het feit dat de reactie later is 
dan de hiervoor gestelde termijn. 

Vraag 1: 
Bent u op de hoogte van het rooien van 450 bomen door de provincie omdat er niet ofte 
weinig onderhoud is gepleegd om de bomen in stand te kunnen houden? 

Antwoord: 
Wij zijn ervan op de hoogte dat de Provincie Noord-Holland (PNH) om en om de bomen 
langs de Weg om de Noord verwijdert. De reden hiervan is echter niet dat er te weinig 
onderhoud is gepleegd om de bomen in stand te kunnen houden. Het kappen van de bomen 
is een onderhoudsmaatregel (of beheermaatregel), die wordt uitgevoerd omdat de bomen 
eigenlijk te dicht bij elkaar zijn geplant. Door het uitvoeren van deze maatregel krijgen de 
bomen zowel onder- als bovengronds meer ruimte, waardoor de conditie van de bomen zal 
verbeteren. Hierdoor is minder risico op afbrekende takken waardoor het bomenbestand 
veiliger wordt. 
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Vraag 2: 
De bomen langs de Weg om de Noord staan op Haarlemmermeers grondgebied. De 
gemeente is verantwoordelijk voor deze bomen. Bent u dit met GroenLinks eens? 

Antwoord: 
Nee, wij zijn dit niet eens met GroenLinks. De gemeente is niet verantwoordelijk voor de 
bomen langs de Weg om de Noord omdat de bomen op grondgebied staan van de Provincie 
Noord-Holland en dus in eigendom en beheer bij de Provincie zijn. 

Vraag 3: 
Als u van mening bent dat de provincie eigenaar is van de bomen omdat ze langs een 
provinciale weg staan, wat is dan de minimale afstand tot die weg waarbij dit van toepassing 
is? 

Antwoord: 
Er is geen sprake van een minimale afstand van de weg, zoals u stelt in uw vraag. De 
provincie is eigenaar van de percelen direct langs de N201. De afmeting van de percelen 
varieert per locatie. De grens loopt over het algemeen aan beide zijden van de weg tot aan 
de sloot of het hek. 

Vraag 4: 

Is er een kapvergunning aangevraagd voor deze bomenkap? 

Antwoord: 

Nee, er is bij de gemeente geen kapvergunning aangevraagd voor deze bomenkap. Een 
gemeentelijke kapvergunning is nodig voor gemeentelijke bomen met een stamdiameter 
dikker dan 20 cm en particuliere monumentale bomen. De bomen langs de N201 zijn echter 
eigendom van de provincie Noord-Holland. 
Vraag 5: 
Bent u van mening dat deze bomen gecompenseerd moeten worden binnen de gemeente? 
Bent u voornemens om dit te doen, al dan niet in overleg met de provincie? 

Antwoord: 
Ja, wij zijn van mening dat deze bomen gecompenseerd moeten worden binnen de 
gemeente, maar omdat er geen gemeentelijke vergunning nodig is voor de kap van de 
bomen, kunnen wij boomcompensatie niet afdwingen. Wel is overleg geweest met de 
provincie Noord-Holland om te kijken waar compensatie mogelijk is. Er zijn slechts een paar 
bomen gecompenseerd en geplant langs de N201 nabij de brandweerkazerne. De provincie 
was niet bereid om meer bomen te compenseren. Omdat de boomstructuur langs de Weg 
om de Noord blijft gehandhaafd zal het beeld hier niet veranderen. 

Vraag 6: 
In het Uitvoeringsprogramma "Duurzaam 2016-2017 Haarlemmermeer naar een circulaire 
samenleving" wordt gesproken over een Bomenmonitor met daarin de toezegging dat dit 
instrument in juni 2016 wordt opgeleverd. Is deze Bomenmonitor nu opgeleverd? Waar zijn 
de data te vinden voor inwoners? 
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Antwoord: 
Nee, de bomenmonitor is nog niet opgeleverd. Met het invoeren van de Basisregistratie 
Grootschalige Topografie (BGT) wijzigt de manier waarop wij onze gegevens registreren. 
Dit heeft gevolgen voor de wijze waarop wij rapporteren in de bomenmonitor. Wij verwachten 
de bomenmonitor, inclusief de CO2 -monitor, op te leveren in de eerste helft van 2018. 

Vraag 7: 

Hoeveel bomen staan er momenteel in de Bomenbank? 

Antwoord: 

Op dit moment zijn er geen bomen meer opgenomen in de Bomenbank (het digitale 
bomendepot). Het aantal bomen in het bomendepot fluctueert, afhankelijk van de 
voorbereiding en de uitvoering van projecten en de beschikbaarheid van geschikte bomen. 
Dit najaar bereiden wij nieuwe projecten voor en nemen wij de geschikte bomen op in het 
bomendepot. 
Vraag 8: 
Bent u het met GroenLinks eens dat er in Haarlemmermeer meer bomen worden verwijderd 
dan er worden geplaatst? Als u het hier niet mee eens bent, kunt u dit dan aantonen? 

Antwoord: 
In de afgelopen periode zijn er inderdaad veel bomen verwijderd in de gemeente, niet alleen 
door de gemeente zelf maar ook door andere partijen zoals ProRail, Rijkswaterstaat en de 
Provincie. Er zijn veel bomen verwijderd die een slechte kwaliteit hadden of waarbij de 
veiligheid niet meer was te waarborgen. Met deze kap voldoen wij aan de wettelijke 
zorgplicht. Dit najaar en komend voorjaar worden ruim zeshonderd bomen herplant. 

Vraag 9: 
Bent u het met GroenLinks eens dat bomen (en ander groen) in de wijk bijdraagt aan het 
welbevinden van onze inwoners? 

Antwoord: 
Jazeker, met u zijn wij van mening dat groen bijdraagt aan het welbevinden van onze 
inwoners. 
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Vraag 10: 
Bent u het met GroenLinks eens dat bomen een grote economische waarde 
vertegenwoordigen en dat deze daarom goed onderhouden dienen te worden? 

Antwoord: 
Ja, wij zijn het met u eens dat bomen economische waarde vertegenwoordigen en dat ze 
daarom goed onderhouden moeten worden. 

Wij verwachten u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend 
burgemeester 
de secretaris, 

n wethouders van de gemeente Haarlemmermeer, 
de btffgèmeester, 
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Aan het College van Burgemeester en Wethouders 

van de gemeente Haarlemmermeer. 

 

 

Betreft: Het kappen van bomen. 

 

Hoofddorp, 30 augustus 2017, 

 

Geacht College, 

 

In de tweede week van augustus 2017 ontvingen een groot aantal inwoners van Hoofddorp die in de 

nabijheid wonen van de N201, de Weg om de Noord, een brief van de provincie Noord Holland met 

de mededeling dat in de weekeinden van september ongeveer 450 bomen worden gekapt. De brief 

met kenmerk 983505/983587 is als bijlage toegevoegd.  

 

GroenLinks heeft hier met ontsteltenis kennis van genomen en heeft de volgende vragen: 

 

1. Bent u op de hoogte van het rooien van 450 bomen door de provincie omdat er niet of te 

weinig onderhoud is gepleegd om de bomen in stand te kunnen houden? 

 

GroenLinks is van mening dat de gemeente Haarlemmermeer verantwoordelijk is voor het gehele 

bomenbestand binnen de gemeente. Of een boom nu langs een provinciale weg of langs een 

erftoegangsweg staat. 

 

2. De bomen langs de Weg om de Noord staan op Haarlemmermeers grondgebied. De gemeente 

is verantwoordelijk voor deze bomen. Bent u dit met GroenLinks eens? 

3. Als u van mening bent dat de provincie eigenaar is van de bomen omdat ze langs een 

provinciale weg staan, wat is dan de minimale afstand tot die weg waarbij dit van toepassing 

is? 

4. Is er een kapvergunning aangevraagd voor deze bomenkap? 

5. Bent u van mening dat deze bomen gecompenseerd moeten worden binnen de gemeente? 

Bent u voornemens om dit te doen, al dan niet in overleg met de provincie? 

 

In het Uitvoeringsprogramma “Duurzaam 2016-2017 Haarlemmermeer naar een circulaire 

samenleving” wordt gesproken over een Bomenmonitor met daarin de toezegging dat dit instrument 

in juni 2016 wordt opgeleverd. 

 

6. Is deze Bomenmonitor nu opgeleverd? Waar zijn de data te vinden voor inwoners? 

 

 



 
 

 

In januari heeft GroenLinks vragen gesteld naar aanleiding van de grote bomenkap ten behoeve van 

het aanleggen van het wandelpark in Badhoevedorp waarin gevraagd werd naar de virtuele 

Bomenbank waarin gerooide bomen worden vermeld die dienen te worden gecompenseerd. 

 

7. Hoeveel bomen staan er momenteel in de Bomenbank? 

 

Als laatste.  

 

8. Bent u het met GroenLinks eens dat er in Haarlemmermeer meer bomen worden verwijderd 

dan er worden geplaatst? Als u het hier niet mee eens bent, kunt u dit dan aantonen? 

9. Bent u het met GroenLinks eens dat bomen (en ander groen) in de wijk bijdraagt aan het 

welbevinden van onze inwoners? 

10. Bent u het met GroenLinks eens dat bomen een grote economische waarde 

vertegenwoordigen en dat deze daarom goed onderhouden dienen te worden? 

 

GroenLinks ziet uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Piet Schouten. 

Raadslid GroenLinks Haarlemmermeer 

 




